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PROTOKÓŁ NR XXXV/2022 
z Sesji Rady Gminy Lipka 

odbytej dnia 25 marca 2022 roku 
w  Gminnym Ośrodku Kultury w Lipce 

 
 

Sesja odbyła się w godzinach 1300 – 1430   
 
Udział wzięli: 
 

• 14  radnych    
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
     • 17 sołtysów  
Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
     • Zaproszeni goście 
Lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Obecni: 
Przemysław Kurdzieko Wójt Gminy Lipka 
Anna Orzechowska  Sekretarz Gminy Lipka 
Barbara Marzec  Skarbnik Gminy Lipka 
 
Termin, miejsce i porządek obrad podane zostały do publicznej wiadomości w sposób 
zwyczajowo przyjęty – załącznik nr 4 do protokołu. 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
Otwarcia trzydziestej piątej Sesji Rady Gminy Lipka dokonał Przewodniczący Rady Gminy Lipka 
Piotr Wandas, który przywitał Wójta Gminy Lipka Przemysława Kurdzieko, Panią Sekretarz 
Annę Orzechowską, Panią Skarbnik Barbarę Marzec, wszystkich radnych, sołtysów, dyrektorów 
placówek oświatowych oraz pracowników Urzędu Gminy Lipka oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas wspólnie z Wójtem Gminy Lipka 
Przemysławem Kurdzieko wręczyli Darii Napora list gratulacyjny. Składając serdeczne 
gratulacje za ubiegłoroczne osiągnięcia sportowe. 
 Wójt wspomniał, że wszyscy są dumni, że stale się rozwija sportowo. Dodał, że każdy 
sukces naszych sportowców, tym bardziej mieszkańców Gminy Lipka, przyjmowany jest                  
z wielką radością i satysfakcją. Na koniec swojej wypowiedzi Wójt powiedział, że doceniamy 
wysiłek włożony w doskonalenie umiejętności w minionym roku i godne reprezentowanie 
naszej Gminy na arenie ogólnopolskiej, życzył wielu dalszych sukcesów sportowych                             
i osobistych.  
 
 
 
 
 



2 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
  
Prowadzący obrady stwierdził, że na 15 radnych według listy obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych wobec czego Rada Gminy Lipka jest władna podejmować prawomocne 
uchwały. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że w zarządzeniu z dnia 18 
marca 2022 roku przedstawiony został porządek obrad. Zapytał, czy są propozycje jego 
zmiany? Nikt z obecnych nie zawnioskował o wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia  
porządku obrad. 
 „za”               14 głosów  (nieobecni: M. Chabros) 
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Załącznik nr 5 – głosowanie imienne. 
 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że protokół z XXXIV 
Sesji Rady Gminy Lipka był do wglądu w Urzędzie Gminy, w Biurze Rady- pokój nr 1. Został 
również przesłany drogą elektroniczną wszystkim radnym. Do dnia sesji nie wpłynęły uwagi do 
protokołu, w związku z tym zaproponował głosowanie nad jego przyjęciem. 
„za”   14 głosów  (nieobecni: M. Chabros)  
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniej Sesji Rady Gminy Lipka  Nr XXXIV/22.  
Załącznik nr 6 – głosowanie imienne. 
 
5. Informacja Wójta oraz Przewodniczących Komisji Rady Gminy Lipka                                                       
z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu Pan Paweł Tuschik poinformował 
radnych, że 24 marca 2022 roku wszystkie stałe komisje obradowały na Komisji Wspólnej.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Pacholik poinformował wszystkich, że Komisja 
Rewizyjna obradowała w dniu 21 marca 2022 roku. Komisja omówiła takie zagadnienia jak: 

• Przyjęcie sprawozdania z pracy komisji w 2021 roku. 

• Stopień zaawansowania prac przy budowie sieci wodno - kanalizacyjnej Kiełpin – 
Łąkie. 

• Kontrola realizacji wydatków z funduszu sołeckiego w wybranych sołectwach za 
rok 2021 oraz analiza wniosków z zebrań wiejskich. 

• Sprawozdanie Komendanta Gminnego OSP za 2021r. Środki finansowe poniesione 
na poszczególne OSP w roku 2021 oraz modernizację obiektów OSP. 
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• Analiza wydatkowania środków na utrzymanie dróg gminnych w roku budżeto-
wym 2021. 

• Przewidywane wsparcie finansowe inwestycji gminnych środkami pozabudżeto-
wymi. 

Radna Danuta Polak poinformowała wszystkich, że w dniu wczorajszym odbyło się 
posiedzenie Społecznej Rady Szpitala Powiatowego w Złotowie, podczas którego były 
omawiane bieżące sprawy i nowe koncepcje szpitala.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa Krzysztof Olczak 
poinformował wszystkich, że komisja obradowała na Komisji Wspólnej.   

Wójt poinformował wszystkich, że w ramach konkursu SZATNIA NA MEDAL 
otrzymaliśmy dofinansowanie  na Remont zaplecza sanitarno- szatniowego Orlik. Wniosek 
zawierał wymianę podłogi, malowanie oraz zakup drobnego wyposażenia (bojler, wieszaki 
naścienne, ławki, piłki itp.). Koszt całkowity zadania to  75 288,35 zł, , otrzymane 
dofinansowanie: 37 600,00 zł.  

Następnie Wójt wspomniał, że podpisaliśmy umowy na realizację projektu:  
- Cyfrowa Gmina w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-

2020, na kwotę 167 400,00 zł- 100 % dofinansowania 
- Usuwanie odpadów z folii rolniczych, siatki i sznurka do owijania balotów, opakowań 

po nawozach typu Big Bag na kwotę 172 900,00 zł, koszt całkowity zadania to 186 732, 00 zł. 
Jesteśmy na etapie przygotowania dokumentów niezbędnych do prawidłowego zrealizowania 
zadania.  

Następnie Wójt powiedział, że złożone zostały wnioski: 
1. W ramach Polskiego Ładu: 
a. Budowa Centrum Usług Społecznych i Zdrowotnych wraz z niezbędna 

infrastrukturą towarzyszącą na kwotę 4 997 200,00 zł, koszt całkowity: 5 882 000,00 zł  
b. Przebudowa Gminnego Domu Kultury wraz z zakupem wyposażenia na kwotę 

4 050 000,00 zł. Koszt całkowity 4 500 000,00 zł.  
c.  w ramach Polskiego Ładu PGR: Termomodernizacja budynku Szkoły 

Podstawowej w Łąkiem oraz Urzędu Gminy w Lipce na kwotę 2 499 980,00 zł. Koszt 
całkowity: 2 551 000,00 zł.  

2. W ramach konkursu z UMWW Błękitno-zielone inicjatywy złożyliśmy wniosek 
na utworzenie Zielonego Zakątka  dla Sołectwa Debrzno Wieś na kwotę 71 300,00 zł, dotacja 
50 000,00 zł, pozostała kwota, to środki z FS (zagospodarowanie byłego stawku) 

3. Do Starostwa Powiatowego w Złotowie w ramach PEFRON „Programu 
wyrównywania różnic między regionami III’ na „Rozbudowę budynku użyteczności publicznej 
o windę dla osób niepełnosprawnych – budynek Ośrodka Zdrowia, na kwotę 74 542,00 zł, 
koszt całkowity zadania to 212  978,13 zł (Dobudowa windy  oraz termomodernizacja dwóch 
ścian ).  

Wójt powiedział, że przygotowujemy się na przyjęcie uchodźców z Ukrainy. Gospodarz 
Gminy podziękował pracownikom za zaangażowanie. Na koniec swojej wypowiedzi Wójt dodał, 
że zadeklarowaliśmy Wojewodzie przyjąć 20 osób. Dziesięć osób może trafić do Nadleśnictwa, 
za co Wójt podziękował Nadleśniczemu.  
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6. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.  
 

• Radny Ryszard Pacholik wspomniał, że Związek Gmin Krajny przymierza się do likwidacji 
tzw. gniazd selektywnych odpadów oraz mobilnych punktów. Ma zostać zmniejszona 
ilość worków na odpady selektywne. Jeśli komuś zabraknie takich worków, będzie 
można je zakupić. Ponadto radny przedstawił propozycje przygotowane przez Krajnę 
dotyczące częstotliwości wywozu odpadów selektywnych.  

• Kolejno Wójt Gminy Lipka wspomniał, że jest z nami specjalny gość z Ukrainy Olesya, 
która skończyła Wyższą Szkołę Kultury. Jej dalszą edukację – gra na ludowym 
instrumencie ukraińskim bandura na Uniwersytecie w Charkowie przerwała wojna. 
Radni obejrzeli wykonanie gry (filmik) Olesii na tym niezwykłym 64 strunowym 
instrumencie. Wójt wspólnie z Panią Dyrektor Ewą Polańską-Ciechanowską przybliżyli 
postać ukraińskiej artystki. Wspomnieli, że jak wybuchła wojna Olesya była                            
w akademiku w Charkowie i w ostatniej chwili udało jej się wyjechać do rodzinnej 
miejscowości Sumy. Jednak miasto też zostało dotknięte wojną tj. rosyjskie samoloty 
zrzuciły na dzielnice mieszkalne bomby. Wójt dodał, że Olesya przyjechała do Lipki wraz 
z siostrą i jej córką, która uczęszcza do naszej Szkoły Podstawowej. Wójt na koniec 
dodał, że niestety instrument muzyczny został na Ukrainie i Olesya nie ma na czym teraz 
ćwiczyć. Dlatego też postaramy się, aby wesprzeć studentkę finansowo i pomóc                 
w zakupie bandury. Gospodarz Gminy wspomniał że chętni darczyńcy mogą pomóc        
w tej inicjatywie wrzucając pieniądze do puszki przeznaczonej na ten cel.   

• Radny Ryszard Pacholik wspomniał, że jako student był na wymianie studentów na 
Uniwersytecie w Charkowie. Dodał również, że jak był dyrektorem Szkoły Podstawowej 
w Lipce i był problem z pozyskaniem nauczycieli to zatrudnił nauczyciela z Ukrainy Panią 
Olenę, a potem Panią Ninę. Radny wspomniał, że szkoła zbiera obuwie i skarpety dla 
Ukrainy. Pan Ryszard powiedział, że ma bardzo pozytywne wspomnienia z czasów 
studenckich jak objechali Kaukaz dookoła. Radny powiedział, że nie może pogodzić się 
z tym, co tam się teraz dzieje. Dlatego też należy pomagać na tyle ile możemy. Na koniec 
swojej wypowiedzi radny życzył studentce z Ukrainy wszystkiego najlepszego.  

• Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas powiedział, że czeka nas wiele działań 
pomocowych.  

 
 
7. Sprawy różne i zapytania uczestników sesji.  

•  Sołtys Bługowa Pan Zygmunt Gliwa poprosił o postawienie koszy na śmieci od dworca 

kolejowego w kierunku Bługowa.  

• Sołtys Debrzna Wsi poinformował radnych, że most został zrobiony i teraz czekają na 

Nadleśnictwo.   

• Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas wspomniał, że ruszyły prace porządkowe w 

zabytkowym Parku w Małym Buczku.  

• Sołtys Ryszard Glugla poinformował, że znaki drogowe na drogach gminnych i powiatowych są 

powykrzywiane, w związku z czym dobrze by było zrobić przegląd znaków drogowych w naszej 

gminie.  Dodał również, że ktoś mógłby zadbać również o czystość poboczy dróg gminnych i 

powiatowych, ponieważ jest dużo śmieci. Na koniec swojej wypowiedzi sołtys powiedział, że 

jest dużo wiszących drutów telekomunikacyjnych, firma Orange o to nie dba.  
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• Sołtys Batorówka Marian Kuś powiedział, że Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg wprowadził 

oszczędności, ponieważ pracownicy wysypują masę z worka na ubytki w drogach powiatowych 

i ubijają nogami.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka ogłosił przerwę od godziny 1350 – 1415.  
 
8. Podjęcie uchwal w sprawie:  
 

a) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdom-
ności zwierząt na terenie gminy Lipka w 2022 roku 

 
Pani Sekretarz poinformowała radnych, że zgodnie z art. 11a ustawy o ochronie zwierząt z 

dnia 21 sierpnia 1997 r. (Dz. U. z 2022 r., poz. 572) Program opieki nad zwierzętami bezdom-
nymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt, Rada gminy wypełniając obowiązek, o którym 
mowa w art. 11 ust. 1, określa, w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca, program opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Pani Sekretarz do-
dała, że program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwie-
rząt został wysłany do kół łowieckich działających na terenie gminy Lipka i do Powiatowego 
Lekarza Weterynarii w Złotowie w celu zaopiniowania w terminie 21 dni od otrzymania.  

W wymagalnym terminie od otrzymania programu strony nie zajęły stanowiska w związku 
z powyższym program został zaakceptowany.  

Ponadto na terenie gminy Lipka brak organizacji społecznej, której statutowym celem dzia-
łania jest ochrona zwierząt, która mogłaby zaopiniować program opieki nad zwierzętami bez-
domnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały.  
Nikt z obecnych nie zabrał głosu.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym zapro-
ponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   14 głosów  ( M. Chabros) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 7  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XXXV/282/22 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdom-
nymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lipka w 2022 roku stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Lipka, działka numer ewidencyjny 102 położona obręb geodezyjny 0026 Czyżkowo, 
gm. Lipka 

 
Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że  

Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
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Nikt nie zabrał głosu.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym zapro-
ponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   14 głosów  (nieobecni: M. Chabros) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 9  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XXXV/283/22 zmieniająca uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Lipka, działka numer ewidencyjny 102 położona obręb geodezyjny 0026 
Czyżkowo, gm. Lipka stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipka, 
działka numer ewidencyjny 126/1 położona obręb geodezyjny 0010 Trudna, gm. Lipka 

 
Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że działka nr ewidencyjny 126/1 

położona obręb 0010 Trudna, gm. Lipka stanowi własność Gminy Lipka. Sprzedaż ww. działki 
następuje na wniosek. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Nikt nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym za-
proponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  

„za”  14 głosów  (nieobecni: M. Chabros) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 11  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XXXV/284/22 zmieniająca uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Lipka, działka numer ewidencyjny 126/1 położona obręb 
geodezyjny 0010 Trudna, gm. Lipka stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 
 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Lipka, działek numer ewidencyjny 144/8 i 145/5 położonych obręb geodezyjny 0011 
Łąkie, gm. Lipka 
 

Pani Sekretarz omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że Działki nr ewidencyjny 144/8 i 
145/5 położone obręb 0011 Łąkie, gm. Lipka stanowią własność Gminy Lipka.  

Sprzedaż ww. działek następuje na wniosek. 
Zgodnie z § 10, 12 i 13 Uchwały nr XVI/125/16 Rady Gminy Lipka, z dnia 25 maja 2016 roku              

w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Lipka             
na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony (Dz. Urz. Woj. Wielk. z 2016 r.  
poz. 3621) nabywców wyłania się drodze przetargu, który organizuje Wójt, a przeprowadza 
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powołana przez niego komisja.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały.  
Nikt nie zabrał głosu.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym za-

proponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”  14 głosów (nieobecni: M. Chabros) 
„przeciw”  1 głos  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 13  – głosowanie imienne.  
 

Uchwała nr XXXV/285/22 zmieniająca uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Lipka, działek numer ewidencyjny 144/8 i 145/5 położonych 
obręb geodezyjny 0011 Łąkie, gm. Lipka stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 
 

e) zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2022 rok 
 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że ustala się łączną kwotę docho-
dów budżetu na 2022 rok w wysokości 34.254.915,77 zł, natomiast zwiększa się planowane 
wydatki o kwotę 1.909.171,59 zł.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Nikt nie zabrał głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym zapro-
ponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”               14 głosów (nieobwcni: M. Chabros) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 15  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XXXV/286/22 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2022 rok 

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipka na lata 2022-2040 
 

Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że zwiększono dochody w 2022 
roku o łączną kwotę 1.661.284,96 zł, w tym: zwiększono plan dochodów bieżących. W 2023 
roku prognozy  

Zwiększono wydatki w 2022 roku o łączną kwotę 1.906.703,65 zł, w tym plan wydatków 
bieżących zwiększono o kwotę 1.645.902,06 zł, zaś plan wydatków majątkowych o kwotę 
260.801,59 zł. W pozostałych latach prognozy nie dokonywano zmian w planie wydatków. 

W ramach wykazu przedsięwzięć dokonano aktualizacji kwot łącznych nakładów  
finansowych oraz zmian limitów, tj.: 
- w ramach wydatków bieżących na przedsięwzięcia: 
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1) zmniejszono limit wydatków w 2022 roku w wysokości 6.368,01 zł na 
przedsięwzięcie pn.  

„Z myślą o najmłodszych – pierwsze miejsca żłobkowe w Gminie Lipka” – projekt został  
zakończony z dniem 31 stycznia 2022 r. 
- w ramach wydatków majątkowych na przedsięwzięcia: 
1) zaktualizowano kwotę łącznych nakładów finansowanych na przedsięwzięcie pn. 

„Budowa  
kanalizacji sanitarnej i rozdzielczej sieci wodociągowej w miejscowości Łąkie – Kiełpin”. 
2 
W pozycji 9.4 oraz 9.4.1 wieloletniej prognozy finansowej dotyczących wydatków  
majątkowych na programy, projekty lub zadania finansowe z udziałem środków 

unijnych w 2022 roku poza wydatkami zaplanowanymi w § 605 z czwartą cyfrą „7” i „9” 
uwzględniono również wydatki niekwalifikowalne z czwartą cyfrą „0” dla zadania „Budowa 
kanalizacji sanitarnej i rozdzielczej sieci wodociągowej w miejscowości Łąkie – Kiełpin” w 
wysokości 350.871,88 zł. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Nikt nie zabrał głosu.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym zapro-
ponował głosowanie w sprawie :  
„za”               14 głosów (nieobecni: M. Chabros ) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 17  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XXXV/287/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipka 
na lata 2022-2040 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
 
 
9. Zakończenie sesji.     
 

Przewodniczący Rady Gminy Lipka na koniec podziękował  za udział w XXXV Sesji Rady 
Gminy Lipka.  Poprosił wszystkich o pozostanie, ponieważ zostanie przedstawiona prezentacja 
przez Panią Jadwigę Kierzk odnośnie Programu „Czyste Powietrze”.  

Sołtys Wielkiego Buczka zapytał się jaki jest koszt utrzymania psa w schronisku? 
Pani Skarbnik poinformowała sołtysa, że utrzymanie miesięczne trzech psów                        

w schronisku to koszt około 1200 zł.  
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:                             Piotr Wandas 
 
 
Monika Gręba               Przewodniczący Rady Gminy Lipka 


